
 
Verslag vergadering Sportplatform d.d. 15 februari 2023 
Locatie: O&O 

 
Aanwezig: 

CKV Albatros, develsteincollege, Diamondgym, Diverz, Fitmakers, house of esports, 

HSV Zwijndrecht, medewerkers gemeente, O&O, Seniorenraad, Tennisvereniging 

D.D.H., Tennisvereniging Heer Jan, Twirlteam Accelerando, v.v. Heerjansdam, 

VVGZ, Voorzitter Sportplatform, wethouder sport en Z.L.T.C. Ter Steeghe. 

 

Afwezig met kennisgeving: 

Celebration Twirl, HC Derby, Jong Holland, Stand Strong Sport, Sportvereniging 
Conventus, v.v. Pelikaan, v.v. ZBC'97 en ZZ&PC De Devel. 
 
1. Opening 
De voorzitter opende de vergadering en heette iedereen van harte welkom op deze 

locatie bij O&O. 

 
2. Verslag vergadering sportplatform 21 oktober 2022 
Het verslag is niet besproken, men kon dit voor zichzelf lezen en als er opmerkingen 
waren kon men dit mailen aan sport@zwijndrecht.nl.  
 
3. Mededelingen 
- Er werd verteld over de voortgang van de aanleg van de Padelbanen bij de 
tennisverenigingen en dat daar een overleg is geweest.  
Het Mulier instituut zal een rapportage maken over de juridische en ruimtelijke 
verkenning 
Er komt een nieuw overleg op 9 maart. 
 
- Er is een bijeenkomst openbare ruimte Develpark geweest over verminderen 
overlast en onveilige situaties aldaar. 
Er is informatie verstrekt en er zijn ideeën opgehaald zoals bijvoorbeeld de 
herinrichting van de omgeving van het nieuwe zwembad. 
 
- Het nieuwe Zwembad is Officieel geopend en ZZ & PC De Devel heeft een open 
huis gehouden om zo te laten zien hoe mooi het geworden is. 
 
- Er is een start met Ledverlichting bij buitensportaccommodaties gemaakt, men is 
momenteel bij VV Pelikaan bezig met graven om daarna masten en kappen te 
vervangen, de verwachting is dat men eind april klaar is. 



 
- Er is een verhoging van de gemeentelijke budget sportstimulering zodat er meer 
activiteiten ontplooit kunnen worden. 
 
- Er is een gesprek geweest met de Wethouder samen met Sportplatform en 
ambtenaar Sport over energie om te kijken hoe ernstig het probleem is en wat er 
eventueel aan te doen. 
Zo als men het nu in beeld heeft staan er geen verenigingen op omvallen en is het 
opzetten van een noodfonds niet noodzakelijk maar zal er maatwerk geleverd 
worden als een vereniging aangeeft in de problemen te komen. 
De deur staat op een kier, aan verenigingen in problemen is het zaak hem zelf verder 
open te doen en binnen te komen. 
 
- De voorzitter geeft aan bij de landelijk Netwerksportraden NOC/NSF geweest te zijn 
om informatie op te halen, geïnteresseerde kunnen met hem contact opnemen. 
 
- Sinds kort neemt het Sportplatform deel aan Inwonersadviesraad Sociaal domein 
omdat sport daar nog niet in vertegenwoordigd was. 
Het gevolg hiervan is dat er op deze avond ook een vertegenwoordiging van de 
inwonersadviesraad aanwezig is bij het sportplatform. 
 
4. Sportakkoord 2.0 
Er komt een voortzetting van het Sportakkoord op basis van succesvol Sportakkoord 

1.0 

De klankbordgroep gaat daardoor verder waar men gebleven is. 

Er komt een samenwerking van het Sportfonds met het Ondernemersfonds. 

Martijn Blok zal ingezet worden als begeleider net als de vorige keer. 

Op 5 april is er een avond waar initiatieven worden opgehaald, men krijgt daar nog 

een uitnodiging voor. 

Het is zaak om meer de gezondheid aan sport te koppelen. 

Wij zijn er klaar voor echter moeten we wachten op de landelijke regeling. 

 
5. Verenigingsadviseur 
Er is een Opdracht geformuleerd en er is extra budget beschikbaar gekomen om een 
verenigingsadviseur aan te trekken. 
Deze gaat bekijken hoe men om gaat met In- en uitstroom van 12+, het 

Ondersteunen van verenigingsbesturen, het Verbinden met onderwijs, 

sportaanbieders en jongerenwerk “Binden en boeien” 

Albatros gaf aan hoe ze het samen met zusterverenigingen geregeld hadden door 
activiteiten aan de jeugd aan te bieden buiten de sport om en zo de jeugd actief 
binnen de vereniging te houden. 
 
6. Binnensportaccommodaties 
Er is een accountgesprek geweest met de gebruikers van de Develsteinhal 

Men heeft het gehad over de Capaciteitsknelpunten bij Basis en Voortgezet 

onderwijs overdag en bij gebruikers in de avonduren. 



Voor de korte termijn komen er gesprekken over de beschikbaarheid met het Loket. 

Voor de middellange termijn wordt de mogelijkheid van een opblaashal onderzocht. 

Voor de lange termijn komt er een capaciteitsonderzoek toekomstige behoefte 

sportaccommodaties (binnen en buiten) Dat uitgevoerd gaat worden door het Mulier 

instituut. 

Er komen Accountgesprekken met de gebruikers van de Develhal en Walburghal met 

als doel om hoor en wederhoor toe te passen, kennis te maken, begrip voor elkaar te 

hebben, Korte communicatielijnen te hebben, Afspraken te maken en het bewaken 

van de voortgang, 

De gebruikers maakte van de gelegenheid gebruik aan te geven dat alles wel heel 
erg traag gaat daar al 4 maanden overheen gegaan zijn na het 1e gesprek maar er 
verder geen reactie komt. 
De wethouder gaf aan hier actie in te ondernemen. 
O&O gaf aan dat er mogelijkheden bestaan dat andere van hun hal gebruik kunnen 
maken. 
Mogelijk moet er ook weer is gekeken worden of de gymlessen vervangen kunnen 
worden voor zwemlessen ondanks dat het onderwijs dat in het verleden zelf heeft 
afgewezen. 
Er werd ook gevraagd of men wil kijken naar de inrichting van de wijksporthallen 
betreffende het veilig sporten, alles is wel goedgekeurd maar blijft de aandacht 
houden. 
  
7. Zwijndrecht Werkt 
De voorzitter van het sportplatform heeft contact gehad met Zwijndrecht werk om de 

mogelijkheid te bekijken of dat zij niet konden helpen met klusjes bij 

sportverenigingen wat tot op heden door vrijwilligers werd gedaan maar omdat daar 

een steeds  groter tekort aan is, maar daar kan niet in voorzien worden daar dit als 

normaal werk wordt gezien. 

Bij praktijkonderwijs De Sprong is er meer resultaat te behalen, die hebben de 

mogelijkheid leerlingen in te zetten voor praktijkonderwijs bij onderhoud 

sportaccommodaties. 

Zo kunnen ze het Aanleren van werknemersvaardigheden, het Leren op locatie, met 

mentor, en is het vrij Opvulbaar. 

Het is een Stage-carrousel wat wil zeggen het is een cyclus van 4 x 10 weken, 1 dag 

x per week op donderdag 

Geïnteresseerde kunnen zich melden via: 

sport@zwijndrecht.nl 

daarna komt er een informatieavond met Marcel Gahrman van praktijkonderwijs De 

Sprong 

Ze zijn ook inzetbaar bij NL-doet op 10 maart 2023 

In dat geval melden bij de voorzitter.  

 



8. Projecten Fitmakers 

- Pilot Volwassenfonds 

Er is door Fitmakers een Pilot Volwassenfonds geweest dat al heel wat 

aanmeldingen heeft opgeleverd. 

Opmerkelijk is wel dat het voornamelijk mensen betreft die aan een individuele sport 

doen. 

Het vervolg hiervan is het volwassenenfonds sport en cultuur. 

Vanaf 1 maart treedt dit fonds in werking. Inwoners uit Zwijndrecht en Heerjansdam 

met een laag inkomen kunnen jaarlijks maximaal €250,- aanvragen ten behoeve van 

sport- en/ of cultuuractiviteiten. De regeling is aan te vragen bij en wordt uitgevoerd 

door Stichting Leergeld. Doel van dit agendapunt is om de verenigingen te 

informeren over deze ontwikkeling. Daarnaast is de vraag aan de verenigingen of zij 

willen helpen bij het bekendmaken van deze regeling? Er wordt op dit moment 

gewerkt aan flyers, een webpagina op de gemeentewebsite en een animatievideo. 

Het zou fijn zijn als bij de verenigingen wat flyers mogen liggen. Ze op hun website/ 

social media de animatievideo willen delen etc.  

Deze regeling volgt hiermee de pilot vanuit het sportakkoord op. De voorwaarden zijn 

veelal hetzelfde, echter is deze regeling wat breder. Niet enkel op sport gericht, maar 

ook op cultuur. Wel is het aan te vragen bedrag van deze regeling iets lager: €250,- 

i.p.v. €300,-.  

 
- Er werd een terugblik gegeven op de activiteiten die in de kerstvakantie zijn 
gehouden en er werd een oproep geplaatst om een koningsmatch te maken voor de 
koningsspelen. 
Ook het sport en cultuurfestijn komt er weer aan dus daar kan een uitnodiging voor 
verwacht worden. 
 
-Vitaal ouder worden 
Fitmakers is bezig geweest met een project vitaal ouder worden waarbij men keek na 
een fittest om meer mensen te laten sporten en bewegen en eventueel onder te 
brengen bij een sportvereniging. 
 
9. Rondvraag 
Er was niemand die gebruik maakte van de rondvraag. 
 
Na de pauze waar er gelegenheid was om iets te nuttigen en te netwerken ging men 

uiteen in 2 deelsessies. 

Sessie 1: Presentatie House of Esports 
House of Esports gaf een presentatie Om jeugd te motiveren om meer de bewegen  
Zij hebben games getransformeerd tot spelvorm, geschikt voor sportzalen, 
sportparken en buurthuizen en vertelde wat het voor de verenigingen kan betekenen. 
 
Sessie 2: Positief Sportklimaat door An vd Hoek en Pauline den Hartog O&O 
An vertelde over vertrouwenspersonen en het meldpunt en Pauline gaf een 
toelichting op de acties die bij O&O uitgevoerd zijn m.b.t. een Veilig sportklimaat. 


